

Title (en)

PORTABLE LODGING SPACE.

Title (de)

TRAGBARE SCHLAFUNTERKUNFT.

Title (fr)

ABRI PORTATIF.

Publication

**EP 0081483 A1 19830622 (EN)**

Application

**EP 81901819 A 19810618**

Priority

FI 8100049 W 19810618

Abstract (en)

[origin: WO8204383A1] A portable, openable and collapsible lodging space, which consists of a folding top portion comprising two gable walls (6), two side walls (7), and two roof slopes (8) placed in an inclined position when opened, as well as possibly of a frame portion supporting the folding top and consisting of support bars, said frame portion including support bars (10) at the connection points between the side walls and the gable walls as well as, as extensions of the said support bars (10), support bars (11) at the connection points between the roof slopes (8) and the gable walls (6). When collapsed, the lodging space is folded into a transport case consisting of two halves (1) connected to each other by means of hinges, which case, when opened, can be used as the bottom of the lodging space. The side walls (7) and the roof slopes (8) together with support bars (10, 11), if any, are, when the lodging space is folded together, folded towards the middle part of the lodging space at the connection point (19) between the side walls (7) and the roof slopes (8). Thereby the inside faces of the side walls (7) are turned towards the inside faces of the transport case halves (1), and the inside faces of the roof slopes (8) turn towards one another.

Abstract (fr)

Un abri portatif, ouvrant et repliable se compose d'une partie supérieure pliable comprenant deux parois de pignons (6), deux parois latérales (7) et deux pans de toiture (8) placés dans une position inclinée à l'ouverture, ainsi qu'éventuellement une partie de chassis supportant le sommet pliable et se composant de barres de support, cette partie de chassis comprenant des barres de support (10) aux points de liaison entre les parois latérales et les parois de pignons ainsi que des barres de support (11) faisant l'office de prolongement des barres de support (10) aux points de liaison entre les pans de toiture (8) et les parois de pignons (6). Dans sa position repliée, l'abri est plié à l'intérieur d'un conteneur de transport composé de deux moitiés (1) reliées par des charnières, ce conteneur pouvant être utilisé en tant que fond de l'abri quand celui-ci est ouvert. Les parois latérales (7) et les pans de toiture (8) ainsi que les éventuelles barres de support (10, 11), sont pliés en direction de la partie médiane de l'abri au point de liaison (19) entre les parois latérales (7) et les pans de toiture (8), lorsque l'abri est replié. Les faces intérieures des parois latérales (7) sont ainsi tournées vers les faces intérieures des moitiés du conteneur de transport (1), et les faces intérieures des pans de toiture (8) se rabattent l'une contre l'autre.

IPC 1-7

**A45F 1/00**

IPC 8 full level

**E04H 15/06** (2006.01); **E04H 15/52** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 15/06** (2013.01); **E04H 15/52** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8204383 A1 19821223**; EP 0081483 A1 19830622; SE 8300814 D0 19830215; SE 8300814 L 19830215

DOCDB simple family (application)

**FI 8100049 W 19810618**; EP 81901819 A 19810618; SE 8300814 A 19830215